
 Assens Marina Amba 

 

Mødeart:  Bestyrelsesmøde Møde nr.:  216 Dato: 23.09.2024 

Mødested:  Marinakontoret Start: 19.00 Slut: 21.40 Side:   

Mødedeltagere: 

Hans Mørkebjerg (HM), Henrik Schack Larsen (HL), Alex Hansen (AH), Helge 

Jakobsen (HJ), Karen Rose (KR), Helge Jakobsen (HJ), Ivan Frost (IF), Bo Eriksen 

(BE), Helge Jakobsen (HJ) 

          

Fraværende:  Anders Lemmergaard 

 

      1.   Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Orientering fra formanden 

3. Personale 

4. Regnskab 2023/24 herunder status på restancer 

5. Status på eventuel oprettelse af et digelag på Næsområdet 

6. Evaluering af Assens 500-års købstadsjubilæum på Næsområdet 

7. Status på udvidelsen af bådvinterpladsen 

8. Status på i gang værende opgaver 

9. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 

10. Eventuelt 

 

1:  Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 

Referatet blev godkendt  

 

 

2:  Orientering fra formanden 

 

Intet at referere 

 

 

3:  Personale 

 

Marinaens ansatte får lønstigning pr. 01. oktober 2024 og følger vores sædvanlige lønregule-

ringsprincip  

Havnelederens ansættelsesvilkår præciseres idet vi indfører selvtilrettelæggelse af arbejdstid. 

 

 

4:  Regnskab 2023/2024 herunder status på restancer 

 

Vi forventer et overskud i niveauet tkr. 400-450 – dog skyldes en del heraf – ca. tkr. 200 – 

beløb, som vi fik fra vores vundne retssag vedr. tyveri af skinner i januar 2021. 

 

Vi har skiftet forsikringsselskab og marinaen er nu forsikret i TopDanmark. 

 

Som sidste år forhøjes m2-prisen på bådpladserne med kr. 5,00. 

 

 



5:  Status på eventuel oprettelse af et digelaug på Næsområdet 

 

Assens Kommune har kontaktet os angående projektet omkring etablering af højvandssikring 

og det foreslåede oplæg med etablering af jordvold omkring vores arealer, er vi ikke umiddel-

bart begejstrede for. I stedet tænker vi etablering af en form for spuns-væg idet vi herved kan 

opretholde et antal P-pladser, ligesom vi fortsat kan have plads til båd opbevaring ved Næsvej 

langs marinaen. Højden på en sådan væg vil være 80 cm. 

 

Næste fællesmøde er aftalt til den 07. oktober, hvor arbejdsgruppen præsenteres for oplæg.   

 

  

6:  Evaluering af Assens Købstads 500-års jubilæum på Næsområdet 

 

Der kom ikke mange til klubbernes aktiviteter og åbne huse.  Konklusionen er at vi ikke får 

meget ud af f.eks. åben båd-arrangement i fællesskab med de øvrige klubber. 

 

 

7:  Status på udvidelsen af vinterbådpladsen 

 

Der er igangsat opbygning af nye arealer, over ved Krabbeløkkevej og bagved kolonihaverne, 

med pålægning af knust beton og pladsen forventes klar til vinteropbevaring i år.  Assens 

Kommune afholder udgiften til etablering – herunder også el og vand. Det samlet området er 

ca. 4.000 m2. 

 

 

8:  Status på igangværende opgaver 

 

Fra bro Z til D er nu færdig med breddeangivelse på grønne vendeskilte. Vi igangsætter nu 

bygning af ’satelit-grillpladser’ – vi bygger 2 mindre pladser.  Disse pladser bliver klar til brug i 

foråret 2025. 

Vi er i gang med bådoptagning. 

Renovering af broer – 3-5 fag – forventer vi bliver renoveret hen over vinteren. 

Hjelme og hjelmskab er på plads ved kran og mastekran. 

 

9:  Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

FLID-seminar tirsdag, den 26. november 2024.  HM, HJ, IF og personalet deltager – AH sørger 

for tilmelding. 

Søndag, den 24. november 2024 har vi bestyrelsesseminar.  AH og HM udarbejder forslag til 

dagsorden til næste bestyrelsesmøde.  

 

10:  Eventuelt 

Ingen ønskede ordet. 

 

Således passeret,  

Henrik Schack Larsen, referent 



Godkedt: 

Næste møder: 

22. oktober 2024 

Strategimøde 24. november 2024 – heldagsmøde 

10. december 2024 

 

 


